
Gotlands Bro OK PROTOKOLL Nr 534

Styrelsemöte 2022-08-21

Närvarande:
Helene Eklund, Ylva Svangren, Birgitta Hjerthén, Ulf Nilsson, Göran Gustafsson,
Stefan Wittmann och Sofia Gardelin.
Inbjuden: Håkan Mattsson.

§ 1 Mötets öppnande

- Ordförande Helene öppnade mötet med att rada upp saker som vi gjort/deltagit på under
våren/sommaren. Färdigställt duschhuset, resa med ungdomarna till rikslägret i Idre,
genomfört 3-dagars, sommarfest för 90 personer, Jungfruloppet, O-ringen för både vana
och ovana.

§ 2 Godkännande av dagordning

- Utskickad dagordning godkändes.

§ 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut

- Föregående protokoll nr 533 godkändes.

§ 4 Rapporter

Ordförande
- Helene gick igenom protokollet från GOF:s senaste styrelsemöte den 20 april.
Där har det diskuterats:
Valberedningsrepresentant till GOF – Ronny Liljegren blir vår representant.
Funderingar kring framtidsdagen.
100 års jubileum den 12 november. Christina Wahlgren sitter i festkommittén från
Bro.
OL gala hölls i Etelhem den 21 maj.
Lillkorpen genomfördes den 1 maj.
Gotlandsresa till Skara i juni.
Rikslägerresa vecka 26 för Gotlandsungdomarna.
Breddläger i maj för Gotlandsungdomarna.
Göran Hellgren funderar på att arrangera ett sprintläger på Gotland i maj 2023. Han
vill att klubbarna håller i träningarna. Deltagare kommer bo på Kneippbyn.
Elitgruppen har varit på påskläger, deltagit på 10-mila och haft sommarträningar.
Samåkningsgrupp utvärderas.

- Onsdagen den 24 augusti deltar Helene på en ordförande träff som GOF håller i.
Vi tar upp frågorna som kommer diskuteras under middagen senare på mötet.

Sekreterare
- Sofia har satt ihop en Messenger grupp för styrelsen som vi kan använda för snabb
info.
- Sofia kommer gå en idrottonline utbildning den 22 september hos RF-SISU.
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Kassör

- Ylva redogör för ekonomin. Ekonomin ser bra ut.
3-dagars och Jungfruloppets redovisningar är ännu inte klara.

- Vi hade en deltagare på Idres U25 läger. Vi behöver bestämma hur mycket
deltagaren ska betala.

- Klubben hade några deltagare på MTBO på 2-dagars. Vad ska deltagarna betala för
startavgift för dessa tävlingar?

- Vad ska deltagarna på 25-manna betala för resa och boende?

- Det behöver bli tydligt hur man gör med idrottsresor. Reser man privat och bokar
själv via Destination Gotland så betalar man sin resa själv men får rabatten via DG.
Resan ska inte faktureras via Bro.
Info behöver läggas in i Brosket och på hemsidan.

Beslut:
- Deltagaren på U25 lägret får betala 1500 kronor i deltagaravgift.
- De som deltar på MTBO tävlingen får betala den vanliga tävlingsavgiften. Dvs vi
lägger in tävlingen i tävlingskortet.
- Deltagarna på 25-manna betalar enligt följande:
Hotell – 300 kr per natt och person
Mat – Den faktiska kostnaden från hotellet
Båt – 150 kr tur och retur
För den som deltar hela helgen blir det 750 kronor + mat.
Skolungdomarna betalar 300 kronor + mat.
Lag och reseledare reser gratis men betalar för sin mat.

Tävlingskommittén.
- Jungfruloppet är genomfört. Färre deltagare än förra gången. Marknadsföringen

behöver bli bättre gällande tävlingen.

- Vår sista MOL för året är genomförd samt även sista veckans bana för klubben.

- Samrådshandlingar inför nästa år är sänt till Brent Key den 1 augusti.
Sprint-DM är inte med i handlingarna.

- Stefan har varit med på en digital markkonferens som SOFT genomförde. Alla
träningar som tex går ut via messenger, mejl osv räknas som arrangemang och då
måste man ha markägarens tillstånd. Något att tänka på framåt.

- Framåt är det bra om tävlingskommittén tar fram en ansvarig inför varje
stafettävling.

- Brent Key har sänt ut information gällande Helg utan älg. Hur ska vi göra med
tävlingen framåt? Garda har bett om att få avsäga sig tävlingsansvar för denna tävling
framöver. Helene tar med sig frågan till ordförandekonferensen.
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Infokommittén
- Bidrag till Brosket behöver sändas till Birgitta senast 4 september.

- Håkan berättade om vår nya hemsida. Han har gjort en intresseanmälan för
grundpaketet till Kansliet Online. Håkan kommer ha en avstämning med dem
framöver. Vad ska vi som klubb göra och vad ska Kansliet Online göra. Skulle vi inte
vara klara med en övergång den 31 december så kan vi gå tillbaka till vår gamla
hemsida under en övergångsperiod.
Håkan återkommer när han har mer information.

- Anslagstavlan kommer sättas upp i hörnet på parkeringen. Birgitta och Ulf pratar
ihop sig.

- Inspirationsföreläsningen som brukar hållas på hösten, där finns det förslag på att ha
Eva-Lena Frick som föreläsare. Birgitta pratar med Anna Samelius och eventuellt riktar
vi bara in oss mot ledare denna gång.

- Brevlådan kommer det inte så mycket post till. Birgitta fortsätter att tömma den och
lämnar till berörd mottagare.

- Göran, Carita Thorén och Stefan har alla fått behörighet till Facebook.

- Klubbens infoadress ska framöver gå till Håkan, Birgitta och Helene.

Tränings och rekryteringskommittén
- Det har varit en hel del läger/resor under våren och sommaren som vi pratat om

tidigare.

- Resor under hösten är USM och en septemberresa till Vetlanda.

- Kursstart tisdagen den 23 augusti. Den här hösten kommer vi vara på en del andra
ställen än Kinner.

- Under hösten/vintern kommer vi har lite mer natt-OL träning för ungdomarna.

- Carita Thorén kommer lägga ett träningsprogram för vintern.

- Idrottens dag med skolorna kommer ske i september. Carita Thorén och Brent Key
kommer delta vid Sliteskolan.

Stugkommittén
- Duschrummet är klart.

- Vaktmästare har varit den stora frågan i sommar. Den första personen var bara där i
några dagar. Den andra personen jobbade inte jätte många dagar.

- Brandtillsynen resulterade i en del åtgärder. Tex nya skyltar och nya brandvarnare.

- Frågan om vi ska ha kvar tvättmaskinen i källaren lyftes men inget beslut togs.
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- Klubben har fått en förfrågan från försvaret om att hyra hela anläggningen dvs
storstugan, stugorna och stora planen vecka 17, 18 och halva 19 i vår. Duschhuset
ingår inte i hyran. Ulf och Kjell Skalberg lämnar en offert.

- Motionsspåren behöver röjas lite.

- Vi kommer behöva hjälp med städning under höst/vinter/vår. Ulf gör en förfrågan till
lämplig kandidat och ser om hen kan hjälpa till.

§ 5 Styrelseutveckling

- Vi lägger till på listan att tävlingskommittén ansvarar för att utse en ansvarig för uttagning
till stafetter samt utser ansvarig till fastlandsresor för vuxna.
Helene uppdaterar listan.

§ 6 GOF frågor inför ordförandeträff

- Vi diskuterade under middagen hur vital vår förening är om 5 år.

- Hur vi i vår förening önskar att GOF och/eller andra orienteringsföreningar kan hjälpa
till/samverka för att få fler aktiva orienterare på ön.

Helene tar med sig våra tankar till ordförandeträffen.

§ 7 Uppvaktningar

- Kommande uppvaktningar checkas av.

§ 8 Övriga frågor

- Ska vi ha en genomgång av vad de olika funktionärerna på en tävling gör? Eventuellt kan
det då locka fler att haka på och vilja hjälpa till.
Vi funderar lite på den frågan.

§ 9 Nästa möte

Styrelsemöte hos Stefan i Vibble den 19 oktober kl. 17.30.

§ 10 Mötets avslutande

Ordförande tackar för visat intresse, mötet avslutas.

Sekreterare: Justerare:

Sofia Gardelin Helene Eklund Stefan
Wittmann


